
Protokół Nr XXXIX/22
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu

odbytej w dniu 30 marca 2022 roku
w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1042.

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś

2. Przemysław Dybowski
3. Marek Karolewski
4. Stanisław Szczepan Kietliński
5. Agata Koc
6. Krzysztof Koc
7. Tadeusz Łopaciuk
8. Antoni Malinowski
9. Dorota Niemyjska
10.Włodzimierz Słonecki
11.Katarzyna Sylwia Wilkowska
12.Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca,
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy,
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy.
 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu,
 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 1

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, radcę prawnego Przemysława 
Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy
Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 12 i obrady sesji są prawomocne. 
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Ad pkt 2
Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok,
2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec,

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Wojska Polskiego, stanowiącej własność Gminy
Ciechanowiec,

4) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność
Gminy Ciechanowiec,

5) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Czajach-Wólce, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec,

6) przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2022",

7) przekazania petycji zgodnie z właściwością. 
7. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.
8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 

zastępczej za 2021 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 
9. Planowane inwestycje i remonty dróg gminnych w 2022 roku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne i wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

Ad pkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXVIII sesji bez odczytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXVIII 
sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie 
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 
sesjami poinformował, że:

 28 lutego podpisano umowę o dofinansowanie realizacji projektu w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 
2014-2020 pt. „Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
Całkowita wartość projektu wynosi 1 709 340,15 zł. Dofinansowanie ze środków
europejskich w kwocie 1 452 939,12 zł, dotacja celowa z budżetu Państwa 170 
933,99 zł. Celem głównym projektu jest zwiększenie dostępu do wysokiej 
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jakości usług społecznych dla 70 osób zagrożonych ubóstwem lub 
wykluczeniem społecznym zamieszkujących Gminę Ciechanowiec,

 28 lutego podpisano umowę z firmą SKUP SUROWCÓW NATURALNYCH 
Roszczewski Wojciech z Zambrowa na wartość 33 159,02 zł w przedmiocie 
usunięcia odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, 
opakowań po nawozach i typu Big Bag pochodzących z działalności rolniczej 
z terenu Gminy Ciechanowiec, dostarczonych przez rolników na teren 
oczyszczalni ścieków przy ul. Wspólnej w Ciechanowcu w łącznej ilości 79,052 
Mg,

 1 marca zostało ogłoszone zapytanie na „Opracowanie dokumentacji 
projektowo-kosztorysowej budowy Centrum Turystycznego we wsi Malec”. 
Wpłynęło 5 ofert, z których najkorzystniejsza została złożona przez firmę Biuro 
Projektowe dom-bud w Suwałkach za cenę brutto 77 859 zł,

 1 marca obchodziliśmy Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych 
w Ciechanowcu,

 2 marca Akademia Odkrywców - Żłobek Miejski w Ciechanowcu otrzymał 
nominację do finału Ogólnopolskiego Konkursu "Modernizacja Roku & Budowa 
XXI w.",

 4 marca Ogłoszono konsultacje dotyczące lokalizacji masztu w ramach projektu
"Pod Biało-Czerwoną". W wyniku konsultacji wybrano lokalizację: Park przy 
Placu Jana Pawła II. 14 marca złożono wniosek o dofinansowanie. Czekamy na
rozstrzygnięcie,

 7 marca Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie w kwocie 65 000 zł 
w ramach Konkursu Grantowego Cyfrowa Gmina – Wsparcie dzieci z rodzin 
pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – „Granty PPGR”. W ramach 
dofinansowania dzieciom z rodzin, których krewni pracowali w PGR zostaną 
kupione laptopy,

 7 marca upłynął termin składania ofert w postępowaniu o udzielenie 
zamówienia publicznego na „Zagospodarowanie terenu Ośrodka Sportu 
i Rekreacji nad Zalewem w Ciechanowcu wraz z modernizacją Stadionu 
Miejskiego”. Wpłynęło dwie oferty, z których najkorzystniejsza została złożona 
przez firmę Gardenia Sport Sp. z o .o. z Warszawy i opiewała na kwotę 18 441 
972,25 zł. Postępowanie unieważniono, ponieważ Zamawiający przeznaczył na
realizację zadania 11 mln 800 tys. zł. Przetarg w najbliższych dniach ogłoszony 
zostanie ponownie, po dokonaniu zmian zakresu rzeczowego zadania przez 
autora projektu budowlanego,

 7 marca upłynął termin składania ofert w ogłoszonym zapytaniu ofertowym na 
pełnienie nadzoru inwestorskiego przy zadaniu „Zagospodarowanie terenu 
Ośrodka Sportu i Rekreacji nad Zalewem w Ciechanowcu wraz z modernizacją 
Stadionu Miejskiego”. Wpłynęło dwie oferty, z których najkorzystniejsza została 
złożona na kwotę 84 870 zł brutto,

 W dniach 13-14 marca odbył się rozładunek samochodów ciężarowych 
z darami z Niemiec i Francji. Burmistrz podziękował za pomoc i wsparcie 
wszystkim strażakom biorącym udział w pomocy, młodzieży ZSOiZ 
w Ciechanowcu, Morsom z Ciechanowca oraz mieszkańcom, 

 Od 15 marca można składać wnioski o dopłaty bezpośrednie oraz płatności 
obszarowe PROW. W Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu można skorzystać 
z pomocy pracownika w wypełnianiu wniosków obszarowych w 2022 r.,

 Od 16 marca trwa nabór uczestników do „Klubu Senior+” w Wojtkowicach 
Starych, skierowany do mieszkańców Gminy Ciechanowiec w wieku 60+. Klub 
jest utworzony i współfinansowany ze środków Ministerstwa Rodziny, Pracy 
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i Polityki Społecznej w ramach Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2021 
- 2025 oraz środków Gminy Ciechanowiec,

 18 marca ogłoszono listę kandydatów w konkursie Podlaska Marka 2021. 
Z gminy Ciechanowiec kandydują: transport door-to-door w kategorii Marka bez
barier, Akademia Odkrywców Żłobek Miejski w kategorii Inwestycja oraz 
Ciechanowiecka Akcja Kulturalna w kategorii Kultura,

 18 marca upłynął termin składania ofert w ogłoszonym zapytaniu ofertowym na 
opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na utwardzenie pobocza 
kostką brukową w części pasa drogowego drogi gminnej Nr 108875B 
w Pobikrach. W terminie nie wpłynęła żadna oferta,

 18 marca upłynął termin składania ofert w ogłoszonym zapytaniu ofertowym na 
„Wykonanie znaków poziomych na terenie Gminy Ciechanowiec”. Wpłynęło 
sześć ofert, z których najkorzystniejsza została złożona przez firmę Zakład 
Ogólnobudowlany DARBUD Dariusz Łuczak z m. Skrzynki i opiewała na kwotę 
14 870,70 zł,

 18 marca dokonano odbioru robót budowlanych na Targowicy w Ciechanowcu. 
Prace obejmowały: Budowę wiat targowych, w ilości 8 szt., remont budynku 
gospodarczego; utwardzenia z kostki betonowej stanowiące dojścia i dojazdy 
oraz posadzkę w wiatach; montaż modułu kontenerowego WC z podłączeniem 
do sieci kanalizacji, instalacji wodnej i energetycznej; doziemną instalację 
elektryczną i oświetleniową; instalacja monitoringu; instalacja fotowoltaiczną na 
wiatach oraz w postaci latarni (10 szt.) wzdłuż głównego traktu. Wartość 
rzeczowa zadania 1 095 800,85 zł. Dofinansowanie w wysokości 683 081 zł,

 21 marca W wyniku otwartego konkursu ofert w ramach Programu 
Wieloletniego „Senior+” na lata 2021-2025 edycja 2022 Gmina Ciechanowiec 
otrzymała dofinansowanie w wysokości 279 380 zł. W tym 200 000 zł 
przeznaczone zostanie na utworzenie i wyposażenie placówki Klubu Senior+ 
w Czajach Wólce, 57 510 zł na bieżące funkcjonowanie Klubu Senior+ 
w Ciechanowcu oraz 21 870 zł w Wojtkowicach Starych,

 21 marca odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania 
Kryzysowego, poświęcone koordynacji działań związanych z kryzysem 
migracyjnym wywołanym wojną w Ukrainie,

 24 marca ogłoszono zapytanie ofertowe pn. „Sukcesywna dostawa papieru 
i artykułów biurowych na potrzeby Gminy Ciechanowiec w 2022 r.”. Termin 
składania oferto upłynął 29 marca,

 25 marca ogłoszono zapytanie ofertowe pn. „Sukcesywna dostawa 
papierowych artykułów sanitarnych i środków czystości na potrzeby Gminy 
Ciechanowiec w 2022 r.” Termin składania oferto upływa 30 marca,

 25 marca Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie w wysokości 169 
530 zł na realizację w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w 
Ciechanowcu projektu „Rozwiń skrzydła w ramach ponadnarodowej mobilności”
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój. Głównym 
założeniem projektu „Ponadnarodowa mobilność uczniów” są zagraniczne 
wyjazdy grup uczniów wraz z opiekunami do krajów Unii Europejskiej. 
Ciechanowieccy uczniowie (18 osób) wyjadą do Włoch,

 26 marca odbyła się akcja „Wiosenne sprzątanie zalewu i rzeki Nurzec”. 
Zebrano około 30 worków 120 litrowych. Burmistrz podziękował Kołu 
Wędkarskiemu z Ciechanowca, Państwowemu Gospodarstwu Wodnemu ‘Wody
Polskie’ z Kierownikiem Panem Adamem Dąbrowskim na czele, dyrekcji 
i pracownikom Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu, pracownikom 
Urzędu Miejskiego, Radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu oraz 
mieszkańcom, którzy wzięli udział w sprzątaniu, 
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 28 marca w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego na opracowanie 
dokumentacji technicznej przebudowy i rozbudowy dróg gminnych na terenie 
miasta i gminy Ciechanowiec, podpisano kolejne umowy z firmą Projektowanie 
i Nadzór Dróg i Mostów Zbigniew Radziszewski z siedzibą w Ciechanowcu na: 
„Przebudowę i rozbudowę odcinka drogi gminnej w m. Skórzec” na kwotę brutto
24 600 zł; „Przebudowę drogi gminnej relacji Malec-Przybyszyn” na kwotę 
brutto 57 810 zł; „Przebudowę odcinka drogi gminnej relacji Trzaski – Kułaki” 
(od drogi powiatowej relacji Antonin – Pobikry do mostu na rzece Kukawka) 
14 760 zł brutto; „Przebudowę o odwodnienie odcinka drogi gminnej w m. 
Winna-Poświętna” (w sąsiedztwie remizy OSP) za cenę 19 680 zł brutto; 
„Przebudowę odcinka drogi gminnej/ciągu pieszo-jezdnego w m. Winna-
Wypychy nr ewid. 180, 293, 297 i 305” za cenę brutto 12 300 zł,

 28 marca w ramach projektu „Dostępne Podlaskie - szkolenia i doradztwo dla 
jednostek samorządu terytorialnego” został złożony wniosek o dofinansowanie 
na kwotę 10 000 zł. Wniosek dotyczy wykonania drobnych usprawnień dla osób
z niepełnosprawnościami w budynku Urzędu Miejskiego,

 W okresie od 11 lutego do 28 marca odbyły się walne zebrania sprawozdawcze
w Ochotniczych Strażach Pożarnych na terenie gminy Ciechanowiec,

 Ośrodek Pomocy Społecznej przyjmuje wnioski o wypłatę jednorazowego 
świadczenia 300 zł na osobę, obywatelom Ukrainy, którzy przybyli na terytorium
Rzeczypospolitej Polskiej w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na
terytorium tego państwa. Obecnie do Ośrodka wpłynęło 77 wniosków 
obejmujących 209 osób,

 Do 30 marca nadanych zostało 257 nr PESEL obywatelom Ukrainy na 
zasadach zawartych w ustawie z dnia 12 marca 2022 o pomocy obywatelom 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa,

 Prezes Stowarzyszenia Rodzina w Ciechanowcu Cecylia Szmurło informuje, że
paczki żywnościowe dla osób i rodzin kwalifikujących się do Programu 
Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020, wydawane są w magazynie 
przy stadionie miejskim w Ciechanowcu. Po odbiór paczek można zgłaszać się 
z ważnym skierowaniem z Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami obejmowało także działania 
zrealizowane przez samorząd Gminy Ciechanowiec w związku z konfliktem 
zbrojnym na terenie Ukrainy,

 26 lutego na wieść o toczącej się wojnie w Ukrainie, zorganizowano na terenie 
gminy Ciechanowiec zbiórkę pomocową na rzecz osób dotkniętych działaniami 
wojennymi. Odpowiedź na apel o pomoc była natychmiastowa. Jeszcze tego 
samego dnia rozdzwoniły się telefony z chęcią włączenia się w pomoc,

 7 marca zorganizowano spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych 
z terenu gminy. Podczas spotkania omówione zostały możliwość 
kontynuowania nauki w ciechanowieckich szkołach, dla dzieci i młodzieży 
szkolnej, która znalazła schronienie przed wojną w Ukrainie w Ciechanowcu,

 7 marca na zaproszenia Pana Janusza Koca odbyła się wspólna wizyta 
z dyrektorami placówek oświatowych z terenu gminy w hotelu „Jagoda”, gdzie 
przebywała wówczas największa grupa uchodźców. Podczas spotkania 
ukraińskim gościom wyjaśniono, jak i do której szkoły mogą się zgłosić,

 8 marca pierwsze dary zebrane podczas zbiórki pomocowej zostały zawiezione 
do punktu recepcyjnego zorganizowanego przy przejściu granicznym 
w Hrebennem. Po konsultacji z wolontariuszami pomagającymi uchodźcom tam
na miejscu, ustalono że największe potrzeby dotyczą małych dzieci. Na granicę
pojechały więc m. in.: pampersy, żywność i napoje dla dzieci oraz słodycze. 
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W drodze powrotnej do Ciechanowca została przetransportowana grupa osób 
z Ukrainy, szukających w Polsce schronienia przed wojną,

 10 marca przedstawiciele gminy Ciechanowiec z Lotniska Chopina 
w Warszawie odebrali 30 walizek wypełnionych artykułami medycznymi 
przeznaczonymi na pomoc Ukraińcom walczącym na froncie. Grupa 10 
medyków z USA, dostarczyła do Polski w 167 walizkach podróżnych zebrane 
podczas zbiórki przeprowadzonej w Naperville artykuły medyczne. 137 walizek 
pojechało do Białegostoku, 30 zostało przywiezionych gminnym transportem do
Ciechanowca. Następnie artykuły medyczne zostały przetransportowane do 
szpitali wojskowych w Ukrainie - w Żytomierzu i Chmielnickim. Organizatorka 
zbiórki Pani Jessica Szostak jest rodzinnie powiązana z gminą Ciechanowiec - 
z okolic Ciechanowca pochodzi jej mama, dlatego zwróciła się do naszej gminy 
o pomoc w organizacji transportu w Polsce.

 10 marca Stowarzyszenie Rodzina w Ciechanowcu przy współpracy 
z Samorządem Gminy włącza się w pomoc rodzinom i dzieciom uchodźców 
z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Ciechanowiec zakładając 
specjalne subkonto dewizowe w Euro, na które można dokonać wpłat za 
granicą. Środki zgromadzone na koncie będą przeznaczone na potrzeby rodzin 
uchodźców z Ukrainy,

 W nocy z 12 na 13 marca do Ciechanowca przyjechały delegacje z miast 
partnerskich Ciechanowca vor der Höhe (Niemcy) i Saint-Germain-lès-Corbeil 
(Francja) przywożąc ze sobą ogromną ilość darów,

 13 marca rozładunek pierwszego transportu artykułów pomocowych z Niemiec,
 13 marca odbył się koncert charytatywny „Ciechanowiec dla Ukrainy”. Podczas 

koncertu zebrano 7 825 zł,
 14 marca rozładunek 4 samochodów artykułów pomocowych z Francji,
 15 marca kolejna 30 tonowa ciężarówka wypełniona darami otrzymanymi 

z Rosbach vor der Höhe i Saint-Germain-lès-Corbeil wyjechała z Gminy 
Ciechanowiec bezpośrednio na front na Ukrainie,

 16 marca kolejna ciężarówka wypełniona darami pojechała bezpośrednio do 
Ukrainy na front. W transporcie pośredniczyli polscy żołnierze. Logistykę 
transportową pomógł nam zorganizować Senator Jacek Bogucki,

 Od 16 marca uchodźcy z Ukrainy mogą składać wnioski o nadanie numeru 
PESEL. PESEL umożliwia m.in. legalną pracę lub prowadzenie działalności 
gospodarczej, korzystanie z usług medycznych i świadczeń socjalnych, 
założenie konta w banku,

 21 marca odbyło się posiedzenie Gminnego Zespołu ds. Zarządzania 
Kryzysowego,

 21 marca rozładunek drugiego transportu pomocy z Niemiec. Łącznie ok. 30 
ton artykułów pomocowych,

 23 marca na zaproszenie Burmistrza Krasnegostawu Roberta Kościuka, odbyła
się wizyta w Urzędzie Miasta Krasnystaw, gdzie odbyło się spotkanie 
z przedstawicielami samorządu w Krasnymstawie. Spotkanie pozwoliło na 
wymianę doświadczeń związanych z pomocą rodzinom Ukraińskim, ale także 
było okazją do nawiązania nowych kontaktów. Pochodząca z Ciechanowca 
Monika Michalska oraz jej znajome Ania Gądek - Czaińska, Monika Kasprzyk, 
Katarzyna Michalak i Kamila Giereś zorganizowały w Flörsheim nad Menem 
w Niemczech zbiórkę artykułów pomocowych dla rodzin Ukraińskich. 
Dziewczynom, dzięki ofiarności lokalnej społeczności w zaledwie kilka dni udało
się uzbierać 2 ciężarówki darów. Zebrane artykuły trafiły do Polski: do 
Krasnegostawu i Ciechanowca, skąd większość już została i w najbliższym 
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czasie zostanie przekazana bezpośrednio na Ukrainę, z kolei pozostała część 
trafi do uchodźców szukających schronienia w Polsce,

 od 24 marca rozpoczęły się bezpłatne zajęcia języka polskiego dla osób 
dorosłych z Ukrainy mieszkających na terenie gminy Ciechanowiec. Zajęcia 
organizowane są w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Ciechanowcu,

 24 marca odbyła się wideokonferencja z Burmistrzem Rosbach vor der Höhe 
Steffen’em Maar, podczas której podsumowano współpracę gmin dotyczącą 
pomocy uchodźcom,

 24 marca wręczono dzieciom i młodzieży z Ukrainy, uczącym się w naszych 
szkołach upominki kupione za fundusze zebrane podczas koncertu 
"Ciechanowiec dla Ukrainy". Po konsultacjach z dyrektorami, nauczycielami 
i rodzicami dzieci, kupione zostały niezbędne rzeczy, które będą potrzebne 
uczniom w szkole,

 25 marca do ukraińskich dzieci przebywających na terenie Ciechanowca 
rozwiezione zostały artykuły żywnościowe otrzymane z Banku Żywności 
w Białymstoku,

 do 30.03.2022 r. Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu zostało zgłoszonych 278 
osób z Ukrainy przebywających na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy w chwili obecnej w gminie 
Ciechanowiec przebywa 150 dzieci i 120 osób dorosłych z Ukrainy. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że tak. Obywatele Ukraińscy przebywający 
w gminie Ciechanowiec to głównie matki z dziećmi. 
Radny dodał, że część dzieci z Ukrainy prowadzi naukę zdalną, która wymaga od 
niech drukowania książek i zapytał, czy dzieci te będą mogły drukować potrzebne 
materiały w Urzędzie Miejskim. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jest to dla niego nowa informacja, ponieważ
do tej pory nikt nie zgłaszał takiego problemu. Dodał, że jest taka możliwość pod 
warunkiem, że dokumenty, które będą drukowane zostaną sprawdzone przez osobę 
znającą język ukraiński w celu weryfikacji, czy faktycznie są to dokumenty potrzebne 
oraz, że wszelka pomoc powinna być udzielana mądrze i w miarę rozsądku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne pytania.
Innych pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje 
i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje i zapytania nie wpłynęły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy w chwili obecnej Radni 
zgłaszają interpelacje lub zapytania.
Nie zgłoszono.
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Ad pkt 6 ppkt 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana wprowadza zwiększenie 
budżetu o ponad 3 585 000,00 zł. Wynika to z tego, że wprowadza się do budżetu 
środki Rządowego Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy w wysokości 1 200 000,00
zł. Są to środki na pokrycie kosztów utrzymania i wyżywienia obywateli Ukrainy, którzy 
zostali zakwaterowani w hotelach lub u osób fizycznych. W dniu dzisiejszym pierwsze 
środki wpłynęły na rachunek gminy. Wprowadza się 918 000,00 zł środków 
rządowych, które zostaną przeznaczone na wypłatę dodatków osłonowych, 
1 178 000,00 zł na realizację projektu dotyczącego utworzenia dwóch Klubów Seniora,
czy też utworzenie Świetlicy Środowiskowej. Do budżetu wprowadza się również 
refundację kosztów, które zostały poniesione w ubiegłym roku ze środków własnych 
gminy na modernizację łazienki na parterze Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu oraz 
wykonanie podjazdu przy Przedszkolu. Jeżeli chodzi o wydatki to prawie 1 500 000,00
zł to środki, które gmina Ciechanowiec musi zwrócić do Urzędu Marszałkowskiego, 
w tym prawie 295 000,00 zł odsetek i 1 151 000,00 zł dotacji unijnej, którą gmina 
Ciechanowiec otrzymała na montaż kolektorów słonecznych w 2018 roku. 
Postępowanie przetargowe zaczęło się w kwietniu 2018 roku, a zakończyło w sierpniu 
2018 roku. Instalacja kolektorów została zakończona na początku 2019 roku i wtedy 
gmina dostała środki stanowiące dofinansowanie. CBA przeprowadziło postępowanie 
wyjaśniające i okazało się, że nie została zachowana zasada uczciwej konkurencji 
podczas wyboru wykonawcy. W związku z tym instytucja zarządzająca, czyli Urząd 
Marszałkowski nałożył korektę w wysokości 100 %. Korekta łącznie 
z odsetkami od dnia wpływu środków na rachunek będzie wynosiła niemalże 
1 500 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Przemysław Dybowski poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
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Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Włodzimierz Słonecki
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.

Uchwała Nr 298/XXXIX/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego na okres 5 lat 
z przeznaczeniem nieruchomości pod garaż. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 299/XXXIX/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Wojska Polskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Wojska Polskiego na okres 5 lat 
z przeznaczeniem nieruchomości pod działalność usługowo - handlową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Wojska Polskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Wojska Polskiego, stanowiącej własność Gminy 
Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
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Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 300/XXXIX/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Wojska Polskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 
dotyczy również wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy 
części położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego na okres 5 lat 
z przeznaczeniem nieruchomości pod garaż. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 301/XXXIX/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej w Czajach-Wólce, stanowiącej 
własność Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
wyrażenia zgody bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki położonej 
w miejscowości Czaje-Wólka na okres 5 lat z przeznaczeniem nieruchomości pod 
użytek rolny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, 
położonej w Czajach-Wólce, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej
w Czajach-Wólce, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 302/XXXVIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy działki, położonej w Czajach-Wólce, stanowiącej 
własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
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Ad pkt 6 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Ciechanowiec na rok 2022".

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Ciechanowiec na rok 2022 ma na celu ograniczenie zjawiska bezdomności zwierząt 
domowych oraz zapewnienie właściwej opieki bezdomnym zwierzętom domowym 
i gospodarskim oraz wolno żyjącym kotom. Realizacja Programu obejmuje 
w szczególności zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla 
zwierząt – gmina Ciechanowiec ma podpisaną umowę ze schroniskiem znajdującym 
się w miejscowości Kłoczew „Zwierzaki do wzięcia”, opłata za oddanie jednego psa 
wynosi 2 268,00 zł. Program obejmuje również odławianie bezdomnych zwierząt, 
obligatoryjną sterylizację oraz kastrację, poszukiwanie nowych właścicieli, opiekę nad 
wolno żyjącymi kotami, usypianie ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa rolnego 
w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich – gmina Ciechanowiec ma 
podpisaną umowę z gospodarstwem rolnym w miejscowości Koce – Basie należącym 
do Pana Władysława Koca, zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej 
w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt – gmina Ciechanowiec ma 
podpisaną umowę z weterynarzem Panem Ksawerym Kiersnowskim oraz wskazanie 
wysokości środków finansowych, przeznaczonych na realizację oraz sposób 
wydatkowania tych środków. Na zadania Programu w budżecie została przeznaczona 
kwota w wysokości 40 000,00 zł brutto. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2022" 
o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2022". 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
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Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 303/XXXIX/22 w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Ciechanowiec na rok 2022" stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska Komisji.
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc odczytała treść projektu
uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
przekazania petycji zgodnie z właściwością.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 
Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota 
Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (3)
Aneta Joanna Czarnecka, Zygmunt Józef Kosk, Maria Jadwiga Radziszewska

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 304/XXXIX/22 w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja 
o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor Ośrodka Pomocy 
Społecznej Marzenę Kryńską o przedstawienie informacji.

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marzena Kryńska poinformowała, 
że prowadzenie działań związanych z profilaktyką rozwiązywania problemów 
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii należy do zadań własnych gminy. 
W szczególności zadania te obejmują: prowadzenie i zwiększenie dostępności 
i pomocy terapeutycznej w stosunku do osób uzależnionych; udzielanie rodzinom, 
w których występuje problem alkoholowy pomocy psychospołecznej i prawnej, 
w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie; prowadzenie profilaktycznej 
działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie rozwiązywania problemów 
alkoholowych, w szczególności dla dzieci i młodzieży w ramach zajęć pozalekcyjnych; 
wspieranie działań instytucji i stowarzyszeń osób fizycznych, które w swoim zakresie 
mają pomoc osobom uzależnionym i podejmowanie interwencji w ramach ustawy 
o wychowaniu w trzeźwości. Działania w 2021 roku realizowane były zgodnie 
z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, który 
został uchwalony przez Radę Miejską. Środki na realizację Programu pochodziły 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Łączna kwota, która została 
przeznaczona w 2021 r. wyniosła 300 524,97 zł, z czego wydatkowano 255 576,76 zł. 
W poszczególnych tych zadaniach zrealizowano następujące działania: prowadzono 
terapię indywidualną dla osób, u których występuje problem uzależnienia oraz dla 
członków tych rodzin; opłacono koszty sporządzenia opinii psychologiczno-
psychiatrycznej przez biegłych sądowych; zakupiono artykuły spożywcze w ramach 
akcji „Sprzątanie świat”’; artykuły spożywcze oraz nagrody w ramach akcji „O ekologii”;
poradniki; artykuły papiernicze na konkurs „Moda ekologiczna”; elementy odblaskowe 
w ramach akcji „Bezpieczna droga do szkoły”. Opłacono interaktywną grę „Otwórz się 
na pomoc”. Sfinansowano również zakup klimatyzacji do pomieszczenia Hali 
Sportowej przy ul. 11 Listopada, w którym spotykają się różne grupy społeczne oraz 
poniesiono wydatek na zagospodarowanie terenu wokół budynku Przedszkola 
w Ciechanowcu. Wszystkie kwoty, które zostały wydatkowane były wcześniej 
opiniowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która 
jest powoływana Zarządzeniem Burmistrza Ciechanowca. Gminna Komisja w 2021 r. 
spotkała się 14 razy. Szczegółowy opis poszczególnych zadań i kwoty, jakie zostały 
wydatkowane w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok znajdują się w części 
opisowej informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedłożonej informacji. 
Pytań nie zgłoszono. 

Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XXXIX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 30 marca 2022 roku

str.16



Ad pkt 8

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie 
z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2021 
rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor Ośrodka Pomocy 
Społecznej Marzenę Kryńską o przedstawienie sprawozdania.

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marzena Kryńska poinformowała, że ustawa 
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej nakłada na gminę realizację 
następujących zadań: opracowanie i realizacja 3-letnich gminnych programów 
wspierania rodziny. Rada Miejska w Ciechanowcu przyjęła Gminny Program 
Wspierania Rodziny na lata 2019 – 2020 uchwałą Nr 98/XV/19 z dnia 21 listopada 
2019 r.; zapewnienie rodzinie przeżywającej trudności wsparcia i pomocy asystenta 
rodziny oraz dostępu do specjalistycznego poradnictwa; współfinansowanie pobytu 
dziecka w rodzinie zastępczej - w 2021 r. gmina Ciechanowiec współfinansowała 
pobyt dziecka w rodzinie zastępczej. Piecza zastępcza sprawowana jest w przypadku 
niemożności zapewnienia dziecku opieki i wychowania przez rodziców biologicznych. 
W 2021 r. Starostwo Powiatowe obciążyło gminę Ciechanowiec kosztami utrzymania 5
dzieci z terenu gminy w tym: za 3 dzieci w niezawodowej rodzinie zastępczej i 2 dzieci 
w spokrewnionej rodzinie zastępczej. Gmina ponosi opłatę w wysokości 10 %, jeżeli 
jest to dziecko w pierwszym roku pobytu, 30 % jeżeli jest to drugi rok pobytu dziecka 
w rodzinie zastępczej oraz 50 % w przypadku, kiedy jest to trzeci rok pobytu dziecka 
w rodzinie zastępczej. Koszt pobytu w rodzinie spokrewnionej wynosi 746,00 zł, 
natomiast w rodzinie niezawodowej 1131,00 zł (jest to kwota miesięczna). Następnym 
zadaniem Programu jest prowadzenie monitoringu sytuacji dziecka z rodziny 
zagrożonej kryzysem lub przeżywającej trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-
wychowawczych, zamieszkałego na terenie gminy. Pracownicy socjalni oraz inni 
pracownicy, którzy w swoich zadaniach statutowych mają pomoc rodzinie i dziecku 
prowadzą taki monitoring. Następna część opisowa dotyczy realizacji Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny za 2021 rok. Głównym celem, który był realizowany 
było zabezpieczenie podstawowych potrzeb bytowych rodziny. Realizacja tego celu 
wiązała się z zapewnieniem pomocy materialnej i rzeczowej rodzinom wymagającym 
wsparcia. W ramach tych działań przyznawane były świadczenia finansowe 
i niefinansowe. Między innymi były to zasiłki okresowe, celowe oraz dożywianie dzieci 
w szkołach. Ponadto Szkoły Podstawowe w Ciechanowcu i w Łempicach również 
zgłaszały dzieci do wsparcia w tych formach. Kolejne realizowane cele dotyczyły 
poprawy funkcjonowania rodziny oraz warunków rozwoju dziecka w środowisku 
rodzinnym, a także podejmowania działań interdyscyplinarnych mających na celu 
zapobieganie sytuacjom kryzysowym oraz rozwiązywanie już istniejących. 
Szczegółowy opis wszystkich realizowanych celów znajduje się w części opisowej 
sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionego sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej za 2021 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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Ad pkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Planowane 
inwestycje i remonty dróg gminnych w 2022 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji.

Burmistrz odczytał wykaz zadań inwestycyjnych i środków na ich realizację w 2022 
roku, który stanowi załącznik nr 13  do protokołu. Burmistrz poinformował, że 
największy problem dotyczy funduszu sołeckiego, ponieważ większość uchwał 
podjętych na zebraniach sołeckich nie określa szczegółowo zadań, jakie mają być 
wykonane w poszczególnych sołectwach.  Burmistrz zwrócił się z prośbą do 
wszystkich sołtysów o dokładne sprecyzowanie, które drogi mają być naprawiane. 
Następnie odczytał wykaz zrealizowanych remontów drogowych na terenie Gminy 
Ciechanowiec w 2022 roku, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Burmistrz poinformował, że podczas uczestnictwa na zebraniach Ochotniczych Straży 
Pożarnych wielokrotnie poruszany był temat zaorywania rowów. Poprosił sołtysów, 
żeby zwracali uwagę rolnikom, ponieważ zaorywanie rowów wiąże się ze 
zniszczeniem drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
informacji.
Pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt 10

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Nie zgłoszono.

Ad pkt 11

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne 
i wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami do Rady Miejskiej wpłynęło kolejne pismo dotyczące rekultywacji dzikiego 
wysypiska w Wojtkowicach Starych. Autorowi pisma zostanie udzielona odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poruszył sprawę ogrzewania domów 
i mieszkań. Zwrócił uwagę na problem dotyczący wprowadzania zakazu palenia 
drewnem i węglem oraz duży wzrost ceny pelletu. Dodał, że przy takich cenach 
niedługo będzie trudno mieszkańcom przetrwać zimę. Następnie Radny odniósł się do
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Poinformował, że po 
przyjęciu zmian i tak pozostał pewien niesmak związany z koniecznością zwrócenia 
bardzo dużej kwoty do Urzędu Marszałkowskiej, ponieważ sprawa kolektorów nie 
dotyczy zarówno obecnego Burmistrza, jak i Rady Miejskiej.   
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W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że na dzień dzisiejszy nikt nie zabrania palić 
drewnem i węglem. Ogrzewanie domów przede wszystkim stanowi problem dla osób, 
które są w wieku emerytalnym, ponieważ zgromadzenie opału dla takich ludzi jest 
wielkim utrudnieniem. W mieście Ciechanowiec została już położona na głównych 
drogach wojewódzkich i powiatowych sieć gazu, która będzie powiększana o drogi 
gminne, jednak w chwili obecnej firma zajmująca się tą inwestycja ma problemy 
finansowe. Burmistrz wyraził nadzieję, że w bieżącym roku uda się wybudować stację 
oraz wykonać przyłącza dla części mieszkańców. Odnośnie zwrotu środków Burmistrz 
poinformował, że w samorządach tak już jest, że nowy Burmistrz przejmuje 
zobowiązania z poprzedniej kadencji. Dodał, że ani on, ani nikt z obecnych Radnych 
nie mógł przewidzieć, że taka sytuacja będzie miała miejsce. Burmistrz wspomniał, że 
wszystko zaczęło się od napisania na niego skargi do CBA i Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, jednak instytucje te nie stwierdziły żadnych uchybień prawnych w tym
zakresie. CBA stwierdziło jednak niezachowanie procedur przetargowych. W związku 
z tym należy zwrócić wszystkie pieniądze wraz z odsetkami od dnia wpływu na konto 
Urzędu Miejskiego. Dodał, że tak duża kwota mogła być wkładem do wielu inwestycji, 
które są w trakcie realizacji. Nie mniej jednak poinformował, że ma nadzieję, iż gmina 
Ciechanowiec da sobie radę. 

Radny Krzysztof Koc poinformował, że jego wystąpienie odnosiło się też do gazyfikacji
miasta. Zapytał dlaczego wnioski o przyłącze do gazyfikacji mogą składać już 
podmioty gospodarcze, a osoby fizyczne jeszcze nie. Dodał, że cena gazu dla 
podmiotów gospodarczych jest inna niż dla osób fizycznych. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że dla PSG ilość odbioru gazu przekłada się 
na ich zyski. Najwięcej gazu odbierają firmy, a nie osoby indywidualne. W chwili 
obecnej firma chce uzyskać informację, czy w Ciechanowcu jest już potrzeba 
budowania stacji i ilu będzie odbiorców gazu. Jeżeli w przeliczeniu będzie widać 
wskaźnik ekonomiczny to wtedy stacja zostanie wybudowana. 

Głos zabrał Sołtys wsi Zadobrze, który w ramach przypomnienia zwrócił się z prośbą 
o naprawę rowów we wsi Zadobrze.
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że odbędzie się spotkanie w Zadobrzu 
z wykonawcą drogi, na którym zostanie poruszony wspomniany przez Sołtysa 
problem. Burmistrz dodał, że Sołtys zostanie o tym spotkaniu poinformowany.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.

Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory Bogusław Jankowski, który poinformował, że ma 
chętnych osób do wykonania przecinki lasu na Nowodworach. Dodał, że 
w poprzednich kadencjach krytykował Burmistrzów za niegospodarność. Odniósł się 
do wypowiedzi Burmistrza, która dotyczyła składania przez sołtysów ogólnych 
wniosków na drogi i poinformował, że on przy składania wniosku wskazywał konkretną
drogę, natomiast pracownik Urzędu twierdził, że lepiej jest nie wskazywać konkretnej 
drogi, a napisać ‘ogólnie’. 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że pracownik odpowiedzialny za fundusz 
sołecki został zmieniony. Dodał, że pracownik nie może wskazać, żeby piach był 
rozsypywany na wszystkich drogach w danej miejscowości. Jeżeli jest potrzeba to 
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naprawia się konkretną drogę. Jeżeli, któryś z pracowników Urzędu robił tak jak Sołtys
powiedział, to trzeba było ten problem do niego zgłosić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chciałby zabrać 
głos.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że w chwili obecnej 
w większości domów znajdują się piecie, w których nie można palić drewnem. 

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że odbył się odbiór drogi 
powiatowej na odcinku Trzaski - Radziszewo Sieńczuch - Czaje, na który przyjechali 
przedstawiciele wykonawców oraz przedstawiciel Firmy „MIX” z Węgrowa 
w porozumieniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Wysokiem 
Mazowieckiem. Po przeglądzie wspomnianego odcinka drogi uznano, że pobocza są 
słabo wykonane. Przedstawiciel wykonawcy z Węgrowa poinformował, że zostanie to 
poprawione do końca listopada, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych zaproponował 
wykoszenie poboczy. Radny poinformował, że do dnia dzisiejszego nikt nie poprawił 
poboczy i zwrócił się z prośbą, żeby przypomnieć o tej sprawie odpowiednim służbom.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że należy pamiętać, iż z firmą umowę 
podpisywał Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem, a nie 
Burmistrz Ciechanowca. Droga ma określoną gwarancję, jak również posiada 
zabezpieczenie bankowe. Jeżeli firma nie wykona napraw zgodnie ze spisanym 
protokołem to nie odzyska środków. Zarząd Dróg Powiatowych może powołać innego 
wykonawcę w ramach środków, które są zabezpieczeniem. Burmistrz zwrócił się 
z prośbą do Radnych Rady Miejskiej i poinformował, że jeżeli w terenie organizowane 
jest jakieś spotkanie, np. z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, czy też z innymi 
przedstawicielami władzy to byłoby dobrze, gdyby o takich spotkaniach powiadamiany 
był również Burmistrz. Dodał, że w związku z tym, że nie jest zapraszany na takie 
spotkania nie zna wielu spraw dotyczących gminy oraz, że takie oddzielne działanie 
nie prowadzi do niczego dobrego.  Należy pamiętać, że gmina partycypuje w kosztach
wszystkich inwestycji, zarówno powiatowych jak i gminnych. Do wspomnianej przez 
Radnego drogi gmina Ciechanowiec dołożyła dużo pieniędzy i byłoby dobrze, żeby 
Burmistrz uczestniczył w spotkaniu, które jej dotyczyło. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.

Głos zabrał Pan Adam Godlewski, który poruszył temat braku podziękowań przez 
Burmistrza dla strażaków za pomoc przy sprzątaniu rzeki Nurzec oraz dla Kół 
Gospodyń Wiejskich i Stowarzyszenia „Razem” za pomoc przy organizacji koncertu 
„Ciechanowiec dla Ukrainy”. Następnie zapytał, czy zostały podjęte działania 
dotyczące uzupełnienia brakujących latarni na łączniku ul. Świerkowej z ul. Uszyńską. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że strażakom dziękuje zawsze przy każdej 
okazji, ponieważ bez nich w gminie nie odbywa się nic. Natomiast szczegółowe 
podziękowania, jeżeli chodzi o Ochotniczą Straż Pożarna, Koła Gospodyń Wiejskich 
oraz Stowarzyszenia zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Ciechanowcu oraz Facebooku. Odnośnie oświetlenia Burmistrz poinformował, że 
jest to duża inwestycja, która równoważy się z budową nowej ulicy. 

Pan Adam Godlewski zapytał, czy w chwili obecnej da się coś zrobić w tej sprawie.
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Burmistrz poinformował, że z racji na obecną sytuację ekonomiczną nie wie, czy uda 
się wykonać wszystkie inwestycje, które zostały zaplanowane. 
W związku z tym w tej kadencji inwestycja dotycząca uzupełnienia brakujących latarni 
na wspomnianym przez Pana Adama Godlewskiego łączniku nie zostanie 
zrealizowana, ponieważ jest zbyt kosztowna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.
Głosu nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, złożył życzenia i życzył zdrowych, 
wesołych, pełnych wiary i nadziei na lepszą przyszłość Świąt Wielkanocnych. 

Ad pkt 12
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji 
i zamknął obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Przewodniczący Rady Miejskiej 

          Marek Karolewski
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